
PROTOKÓŁ 
Z 

V SESJI RADY 

DZIELNICY X 

SWOSZOWICE 

 

 

 
24 marca 2015 r. 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 2 

PROTOKÓŁ NR V/2015 

Z SESJI RADY DZIELNICY X 

SWOSZOWICE  

24 marca 2015 roku 
(sala konferencyjna Rady i Zarządu Dzielnicy X ul. Inicjatywy Lokalnej 5) 

godz. 17:45–21:45 

 
Ad. 1 Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

Pan Przewodniczący Maciej Nazimek o godzinie 17:45 stwierdził quorum i otworzył obrady 

V sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice słowami: „Otwieram V sesję Rady Dzielnicy X 

Swoszowice”. Na sali obrad obecnych było 21 członków Rady.  

Goście: Pani Marta Patena Radna Miasta Krakowa, Pan Mariusz Wagiel Dyrektor ZSO nr 35 

i Mieszkańcy Dzielnicy X. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad V sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący zgodnie z zapisami Statutu Dzielnicy X poddał pod głosowanie wnioski 

do Rady o odstąpienie od terminu 8 dni na przedłożenie Przewodniczącemu poniższych 

projektów uchwał. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 42 

w sprawie budowy kanalizacji sanitarnej w ulicach: Jarockiego, Chanieckiej  

i Drużbackiej w osiedlu Soboniowice.  

 

Głosowanie: 21-głosów za (jednogłośnie). 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 43 

w sprawie wniosku do Prezydenta i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań 

inwestycyjnych z zakresu budowy oświetlenia, planowanych przez Radę Dzielnicy X 

Swoszowice do realizacji w latach 2015 – 2018.   

 

Głosowanie: 21-głosów za (jednogłośnie). 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 44 

w sprawie korekty uchwały nr IV/40/2015 r. z dnia 10 lutego 2015 r. w sprawie wniosku 

do Prezydenta i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań inwestycyjnych planowanych 

przez Radę Dzielnicy X Swoszowice do realizacji w latach 2015 – 2017.   

 

Głosowanie: 20-głosów za. 1 osoba nie wzięła udziału w głosowaniu.   

Wniosek został przyjęty. 
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Projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 45 

w sprawie zaopiniowania projektu rozbudowy ulicy Bartla w Krakowie na odcinku od  

ul. Korpala do ul. Wicherkiewicza dla potrzeb komunikacji zbiorowej.   

 

Głosowanie: 21-głosów za (jednogłośnie). 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Bezpieczeństwa. 

Druk nr 46 

w sprawie zmiany nazwy Komisji Bezpieczeństwa, rozszerzenia jej przedmiotu działania 

oraz uzupełnienia jej składu osobowego.   

 

Głosowanie: 21-głosów za (jednogłośnie). 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Grupy Radnych. 

Druk nr 47 

w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego Bogumiła Bani z członkostwa w Komisji ds. 

Budżetu Obywatelskiego.   

 

Głosowanie: 21-głosów za (jednogłośnie). 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Grupy Radnych. 

Druk nr 48 

w sprawie uzgodnienia projektu wykazu dróg, obiektów i terenów, na których 

realizowane są zadania Dzielnicy X Swoszowice.   

 

Głosowanie: 21-głosów za (jednogłośnie). 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Budżetowej. 

Druk nr 49 

w sprawie korekty uchwały nr IV/39/2015 z dnia 10 lutego 2015 r. w sprawie 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X Swoszowice na rok 

2015.   

 

Głosowanie: 21-głosów za (jednogłośnie). 

Wniosek został przyjęty. 

 

Pan Przewodniczący przed przyjęciem porządku obrad oddał głos przybyłemu na sesję Panu 

Mariuszowi Wagielowi Dyrektorowi ZSO nr 35. 

 

Pan Mariusz Wagiel powitał wszystkich obecnych. Następnie omówił sposób finansowania 

ZSO nr 35 od 2002 roku przez Radę Dzielnicy X. Podkreślił, że każda placówka oświatowa 

powinna również szukać środków pozabudżetowych. Na zakończenie swojej wypowiedzi 

zaprosił radnych Dzielnicy X do szkoły we Wróblowicach. 
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W dyskusji w sprawie dofinansowania placówek oświatowych udział wzięli: 

Pan Przewodniczący, Pan Bogumił Bania.   

 

Podczas dyskusji Pan Przewodniczący podkreślił, iż zasada kumulacji środków  

i wykonywania zadań całościowo została wdrożona przez Radę Dzielnicy X w ubiegłej 

kadencji. 

 

Po zakończeniu dyskusji Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt porządku obrad  

z uwzględnieniem przyjętych ww. wniosków. 

 

Głosowanie: 21-głosów za (jednogłośnie). 

Porządek obrad został przyjęty w następującym kształcie: 

 

Porządek obrad 

V sesji   

Rady Dzielnicy X Swoszowice 

24.03.2015 r. 

 

1. Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

2. Przedstawienie  porządku obrad V sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

3. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

4. Projekty uchwał Rady. 

Druk nr 42 

w sprawie budowy kanalizacji sanitarnej w ulicach: Jarockiego, Chanieckiej  

i Drużbackiej w osiedlu Soboniowice.  
/projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 43 

w sprawie wniosku do Prezydenta i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań 

inwestycyjnych z zakresu budowy oświetlenia, planowanych przez Radę Dzielnicy X 

Swoszowice do realizacji w latach 2015 – 2018.   
/projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 44 

w sprawie korekty uchwały nr IV/40/2015 r. z dnia 10 lutego 2015 r. w sprawie wniosku 

do Prezydenta i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań inwestycyjnych planowanych 

przez Radę Dzielnicy X Swoszowice do realizacji w latach 2015 – 2017.   
/projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 45 

w sprawie zaopiniowania projektu rozbudowy ulicy Bartla w Krakowie na odcinku od  

ul. Korpala do ul. Wicherkiewicza dla potrzeb komunikacji zbiorowej.   

/projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 46 

w sprawie zmiany nazwy Komisji Bezpieczeństwa, rozszerzenia jej przedmiotu działania 

oraz uzupełnienia jej składu osobowego.   

/projekt Komisji Bezpieczeństwa/ 
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Druk nr 47 

w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego Bogumiła Bani z członkostwa w Komisji  

ds. Budżetu Obywatelskiego.   

/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 48 

w sprawie uzgodnienia projektu wykazu dróg, obiektów i terenów, na których 

realizowane są zadania Dzielnicy X Swoszowice.   

/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 49 

w sprawie korekty uchwały nr IV/39/2015 z dnia 10 lutego 2015 r. w sprawie 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X Swoszowice na rok 

2015.   

/projekt Komisji Budżetowej/ 

5. Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

6. Oświadczenia i komunikaty.         

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z IV sesji Rady 

Dzielnicy X Swoszowice. 

 

Nikt się nie zgłosił.  

 

Wobec braku uwag protokół z IV sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice został przyjęty. 

 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 4 Projekty uchwał Rady. 
Pierwszy projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury i ds. Obiektów 

Zabytkowych. 

Druk nr 42 

w sprawie budowy kanalizacji sanitarnej w ulicach: Jarockiego, Chanieckiej  

i Drużbackiej w osiedlu Soboniowice.  
Pan Przewodniczący oddał głos Panu Tadeuszowi Murzynowi Przewodniczącemu Komisji 

Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

 

Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały. Pan Przewodniczący 

poinformował, iż do przedmiotowego projektu uchwały wpłynęła poprawka autorstwa Pana 

Marcina Szewczyka, jednocześnie prosząc autora o jej odczytanie. 

 

Pan Marcin Szewczyk przeczytał ww. poprawkę. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Dominik Galas, Pan Artur Markiewicz, Pan Bogumił Bania, Pan Marcin Szewczyk, Pan 

Dominik Galas, Pan Bogumił Bania, Pan Jan Mikuła, Pan Artur Markiewicz, Pan Jan Mikuła, 

Pan Marcin Szewczyk, Pan Przewodniczący, Pan Józef Jałocha, Mieszkanka osiedla 

Kosocice, Mieszkaniec osiedla Kosocice, Pan Bogumił Bania, Mieszkaniec osiedla Kosocice, 

Pan Przewodniczący, Mieszkaniec osiedla Kosocice, Pan Józef Jałocha, Mieszkanka osiedla 

Kosocice, Mieszkaniec osiedla Rajsko. 
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Podczas dyskusji stwierdzono, iż również na innych ulicach nie ma kanalizacji np. w ulicy 

Bochnaka. Podkreślono również, że do sieci kanalizacyjnej nie jest podpięta np. szkoła  

w osiedlu Wróblowice. Następnie omówiono genezę inwestycji obejmujących swoim 

zakresem budowę kanalizacji sanitarnej w osiedlu Soboniowice i problemów z jakimi się 

borykały. Podkreślono również, iż przedmiotowy projekt uchwały został przygotowany na 

wniosek byłego społecznego komitetu w odniesieniu do konkretnej inwestycji. Omówiono 

również trudności przy budowie kanalizacji sanitarnej w osiedlach: Wróblowice, Kosocice  

i Rajsko. Mieszkanka osiedla Kosocice zawnioskowała o dokończenie budowy kanalizacji 

sanitarnej w ulicy Żelazowskiego. Następnie omówiono kwestie związane ze zbieraniem 

składek przez społeczne komitety na budowę kanalizacji sanitarnej. 

 

Po zakończeniu dyskusji Pan Przewodniczący poddał poprawkę autorstwa Marcina 

Szewczyka pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 21-głosów za (jednogłośnie). 

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały  

z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

Głosowanie: 21-głosów za (jednogłośnie).  

Uchwała nr V/41/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury i ds. Obiektów 

Zabytkowych. 

Druk nr 43 

w sprawie wniosku do Prezydenta i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań 

inwestycyjnych z zakresu budowy oświetlenia, planowanych przez Radę Dzielnicy X 

Swoszowice do realizacji w latach 2015 – 2018.   
Pan Przewodniczący oddał głos Panu Tadeuszowi Murzynowi Przewodniczącemu Komisji 

Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

 

Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnił 

jego przygotowanie. Pan Przewodniczący poinformował, iż do przedmiotowego projektu 

uchwały wpłynęła poprawka autorstwa Pana Jana Mikuły, którą przeczytał. Następnie 

otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Dominik Galas, Pan Marcin Szewczyk, Pan Przewodniczący, Pan Dominik Galas, Pan 

Józef Jałocha, Pan Przewodniczący, Pan Józef Jałocha, Pan Bogumił Bania, Pan Tadeusz 

Murzyn, Pan Marcin Szewczyk, Pan Jan Mikuła, Pan Tadeusz Murzyn. 

 

Podczas dyskusji poruszono kwestię związaną z zabezpieczeniem środków Rady Dzielnicy X 

na inwestycje realizowane w latach następnych. Podkreślono, iż w latach 2012-2014 

zbudowano w ten sposób boisko wielofunkcyjne przy WLKS Krakus. Zaznaczono także, że 

niektórych planowanych zadań nie sposób wykonać w jednym roku. 

Pan Przewodniczący poinformował, iż do niniejszego projektu uchwały wpłynęła poprawka 

autorstwa Pana Andrzeja Jończyka, którą odczytał. 



 7 

Następnie omówiono zakres prac związanych z budową oświetlenia na terenie Dzielnicy X. 

Zaznaczono również, że dokładne koszty poszczególnych zadań będą znane po 

rozstrzygniętych przetargach. 

 

Po zakończeniu dyskusji Pan Przewodniczący poddał poprawkę autorstwa Pana Jana Mikuły 

pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 3-głosy wstrzymujące się. 1 osoba opuściła 

salę obrad. 

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał poprawkę autorstwa Pana Andrzeja Jończyka pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: 20-głosów za. 1 osoba opuściła salę obrad. 

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały  

z uwzględnieniem przyjętych poprawek. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 3-głosy wstrzymujące się. 1 osoba opuściła 

salę obrad. 

Uchwała nr V/42/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury i ds. Obiektów 

Zabytkowych. 

Druk nr 44 

w sprawie korekty uchwały nr IV/40/2015 r. z dnia 10 lutego 2015 r. w sprawie wniosku 

do Prezydenta i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań inwestycyjnych planowanych 

przez Radę Dzielnicy X Swoszowice do realizacji w latach 2015 – 2017.   
Pan Przewodniczący oddał głos Panu Tadeuszowi Murzynowi Przewodniczącemu Komisji 

Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

 

Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały i uzasadnił jego przygotowanie. 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 20-głosów za. 1 osoba opuściła salę obrad. 

Uchwała nr V/43/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury i ds. Obiektów 

Zabytkowych. 

Druk nr 45 

w sprawie zaopiniowania projektu rozbudowy ulicy Bartla w Krakowie na odcinku od  

ul. Korpala do ul. Wicherkiewicza dla potrzeb komunikacji zbiorowej.   

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Tadeuszowi Murzynowi Przewodniczącemu Komisji 

Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 
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Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały i uzasadnił jego przygotowanie. 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Dominik Galas, Pan Tadeusz Murzyn, Pan Przewodniczący, Pani Angelika Kuczaj, Pan 

Przewodniczący, Pan Andrzej Łatka, Pan Andrzej Drąg, Pan Przewodniczący, Pan Dominik 

Galas, Pan Przewodniczący, Pani Agnieszka Pogoda-Tota, Pan Józef Jałocha, Pan 

Przewodniczący, Pan Dominik Galas, Pan Adam Rymont, Pan Artur Markiewicz, Pan 

Bogdan Bania. 

 

Podczas dyskusji wyjaśniono, iż ulica Bartla znajduje się na terenie osiedla Kliny oraz 

podkreślono, iż na jej wykonanie zostały zabezpieczone środki w Budżecie Miasta Krakowa 

w wysokości jednego miliona złotych. Zaznaczono również, że rozbudowa tej ulicy usprawni 

ruch samochodowy. Podkreślono, iż wysokie środki z Budżetu Miasta Krakowa otrzymało 

osiedle Swoszowice na: rozbudowę ulicy Myślenickiej, rozbudowę Szkoły Podstawowej  

nr 43 oraz modernizację obiektów WLKS Krakus. Następnie omówiono rozbudowę ulicy 

Myślenickiej oraz ilość środków przeznaczanych na zadania w poszczególnych osiedlach. 

Podkreślono także, iż obecnie na ulicy Bartla ciężko jest wyminąć się pojazdom MPK S.A. 

 

Pan Józef Jałocha zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 

 

Głosowanie: 20-głosów za. 1 osoba opuściła salę obrad. 

Dyskusja została zamknięta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały 

 

Głosowanie: 20-głosów za. 1 osoba opuściła salę obrad. 

Uchwała nr V/44/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Bezpieczeństwa. 

Druk nr 46 

w sprawie zmiany nazwy Komisji Bezpieczeństwa, rozszerzenia jej przedmiotu działania 

oraz uzupełnienia jej składu osobowego.   

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Andrzejowi Balickiemu Przewodniczącemu Komisji 

Bezpieczeństwa. 

 

Pan Andrzej Balicki przeczytał niniejszy projekt uchwały. Pan Przewodniczący 

poinformował, iż do przedmiotowego projektu uchwały wpłynęła poprawka autorstwa Pana 

Jana Mikuły, którą odczytał i otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Dominik Galas, Pan Przewodniczący, Pan Dominik Galas, Pan Józef Jałocha.  

 

Podczas dyskusji Pan Dominik Galas powitał Panią Martę Patenę Radną Miasta Krakowa. 

Zaznaczył również, że w Radzie Dzielnicy X powinna być komisja zajmująca się sprawami 

Uzdrowiska. 
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Po zakończeniu dyskusji Pan Przewodniczący poddał poprawkę autorstwa Pana Jana Mikuły 

pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się. 1 osoba nie wzięła 

udziału w głosowaniu i 1 osoba opuściła salę obrad. 

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały  

z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 2-głosy wstrzymujące się. 1 osoba nie wzięła 

udziału w głosowaniu i 1 osoba opuściła salę obrad. 

Uchwała nr V/45/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 47 

w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego Bogumiła Bani z członkostwa w Komisji ds. 

Budżetu Obywatelskiego.   

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Wojciechowi Liszce. 

 

Pan Wojciech Liszka przeczytał niniejszy projekt uchwały. Pan Przewodniczący otworzył 

dyskusję. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Dominik Galas, Pan Przewodniczący.  

 

Po zakończonej dyskusji Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt 

uchwały. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się. 1 osoba nie wzięła 

udziału w głosowaniu i 1 osoba opuściła salę obrad. 

Uchwała nr V/46/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 48 

w sprawie uzgodnienia projektu wykazu dróg, obiektów i terenów, na których 

realizowane są zadania Dzielnicy X Swoszowice.   

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Wojciechowi Liszce. 

 

Pan Wojciech Liszka przeczytał niniejszy projekt uchwały. Pan Przewodniczący 

poinformował, iż do niniejszego projektu uchwały wpłynęła poprawka autorstwa: Pana 

Adama Rymonta, którą odczytał. Następnie otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Artur Markiewicz, Pan Dominik Galas, Pan Przewodniczący, Pan Józef Jałocha, Pan 

Przewodniczący, Pan Dominik Galas, Pan Przewodniczący. 

 

Podczas dyskusji zaznaczono, iż w projekcie uchwały są błędy polegające na dwukrotnym 

umieszczeniu trzech ulic w jej treści. Omówiono też kwestię związaną ze zbyt późnym 

uzgodnieniem projektu wykazu dróg, obiektów i terenów w stosunku do terminu zawartego  
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w piśmie Prezydenta Miasta Krakowa z dnia 11 lutego 2015 r. Następnie wyjaśniono 

przyczyny proponowanych zmian. 

Pan Przewodniczący poinformował, iż do niniejszego projektu uchwały wpłynęła kolejna 

poprawka autorstwa: Pana Wojciecha Liszki, którą odczytał 

 

Po zakończeniu dyskusji Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę autorstwa 

Pana Adama Rymonta. 

 

Głosowanie: 20-głosów za. 1 osoba opuściła salę obrad. 

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał poprawkę autorstwa Pana Wojciecha Liszki pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: 20-głosów za. 1 osoba opuściła salę obrad. 

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały  

z uwzględnieniem przyjętych poprawek. 

 

Głosowanie: 20-głosów za. 1 osoba opuściła salę obrad. 

Uchwała nr V/47/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Budżetową. 

Druk nr 49 

w sprawie korekty uchwały nr IV/39/2015 z dnia 10 lutego 2015 r. w sprawie 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X Swoszowice na rok 

2015.   

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Wojciechowi Liszce. 

 

Pan Wojciech Liszka przeczytał niniejszy projekt uchwały. Pan Przewodniczący 

poinformował, iż do przedmiotowego projektu uchwały wpłynęła poprawka autorstwa Pana 

Marcina Szewczyka, jednocześnie prosząc autora o jej odczytanie. 

 

Pan Marcin Szewczyk przeczytał ww. poprawkę. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Tadeusz Murzyn, Pan Dominik Galas, Pan Józef Jałocha. 

 

Podczas dyskusji wyjaśniono, iż środki przesuwane z zadań bieżących w zakresie zieleni, 

będą realizowane z budżetu Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu. Omówiono 

również zadania remontowe w placówkach oświatowych związane z przygotowaniami do 

Światowych Dni Młodzieży 2016.  

 

Pan Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy celem skopiowania i dostarczenia radnym 

poprawki przygotowanej przez Pana Marcina Szewczyka. 
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(po przerwie) 

 

Pan Przewodniczący wznowił obrady. 

 

Pan Andrzej Drąg poinformował, iż Szkoła Podstawowa nr 43 w związku z przygotowaniami 

do Światowych Dni Młodzieży 2016 wnioskowała o kwotę 50 tyś zł na malowanie. 

 

Pan Bogumił Bania zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 

 

Pan Przewodniczący poddał przedmiotowy wniosek pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 16-głosów za, 4-głosy przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba nie 

wzięła udziału w głosowaniu i 1 osoba opuściła salę obrad. 

Dyskusja została zamknięta. 

 

Pan Józef Jałocha zgłosił Votum Seperatum do głosowania podkreślając, iż samo głosowanie 

nad zamknięciem dyskusji jest jego treścią. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał poprawkę autorstwa Marcina Szewczyka pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 3-głosy przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba 

opuściła salę obrad. 

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały  

z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

Głosowanie: : 17-głosów za, 3-głosy przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba 

opuściła salę obrad. 

Uchwała nr V/48/2015 została podjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 5 Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

Pan Przewodniczący zapytał się, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

 

Pan Dominik Galas poruszył kwestie związane z zamknięciem dyskusji przy poruszaniu 

ważnych spraw oraz możliwości przeznaczania środków z zieleńców na remonty placówek 

oświatowych. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

Pan Andrzej Drąg, Pan Dominik Galas, Pan Tadeusz Murzyn, Pan Przewodniczący, 

 

Podczas dyskusji omówiono kwestie formalno-prawne związane z ww. przesunięciem 

środków. 

 

Pan Józef Jałocha poruszył kwestię związaną z zadaniem pn. „Przeniesienie wiaty 

przystankowej z pętli autobusowej przy ulicy Bartla na przystanek „Kliny-Zacisze””. 
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W dyskusji udział wzięli: 

Pan Wojciech Liszka, Pan Przewodniczący, Pan Józef Jałocha, Pan Przewodniczący, Pan 

Józef Jałocha, Pan Przemysław Brożek, Pan Marcin Szewczyk, Pan Przemysław Brożek, Pan 

Marcin Szewczyk, Mieszkaniec osiedla Kosocice, Pani Angelika Kuczaj, Mieszkaniec osiedla 

Kosocice, Pan Marcin Szewczyk, Pan Tadeusz Murzyn, Pan Przewodniczący, Pan Jan 

Mikuła, Pan Artur Markiewicz, Pan Andrzej Jończyk, Mieszkanka Dzielnicy X, Pan Jan 

Mikuła, Mieszkanka Dzielnicy X, Pan Przewodniczący, Mieszkanka Dzielnicy X, 

Mieszkaniec Dzielnicy X, Pani Angelika Kuczaj, Pan Bogumił Bania, Pan Przewodniczący, 

Pan Józef Jałocha, Pan Dominik Galas, Pan Józef Jałocha, Pan Marcin Szewczyk, Pan 

Tadeusz Murzyn, Pani Angelika Kuczaj, Pan Przewodniczący, Pan Józef Jałocha, Mieszkanka 

osiedla Kosocice, Mieszkaniec Dzielnicy X, Pan Jan Mikuła, Pan Józef Jałocha, Mieszkanka 

osiedla Kosocice, Mieszkaniec Dzielnicy X, Pan Tadeusz Murzyn, Mieszkanka Dzielnicy X, 

Pan Bogumił Bania, Pan Józef Jałocha, Pani Jadwiga Szarek, Pan Bogumił Bania, Pan 

Przewodniczący, Pan Dominik Galas, Mieszkaniec osiedla Rajsko, Pan Przewodniczący.  

 

Podczas dyskusji poruszono różne tematy. W pierwszej kolejności kwestie związane  

z przeznaczaniem niskich nakładów finansowych na osiedle Rajsko oraz na OSP 

Zbydniowice w ubiegłej kadencji. Ponadto poruszono kwestię związaną z przeznaczeniem 

środków na zakup obieraczki do jarzyn dla ZSO nr 35. Następnie zaznaczono, iż przy 

opadach śniegu do osiedla Kosocice i osiedla Soboniowice nie kursują pojazdy komunikacji 

miejskiej. Poruszono też kwestię związaną z wywieszaniem flag państwowych podczas świąt 

państwowych na terenie Dzielnicy X oraz budowy kanalizacji sanitarnej na ulicy Bochnaka. 

Omówiono także zadanie – Transport uczniów Szkoły Podstawowej nr 134 na lekcje WF. 

Następnie poruszono kwestie związane z problemami mieszkańców osiedla Soboniowice 

wynikające z obecności wysypiska Barycz oraz braku możliwości dofinansowania „Rajskiej 

Szkoły” przez Radę Dzielnicy X. Omówiono również kwestie związane z przeznaczeniem 

środków na gazetkę dzielnicową i kolportaż oraz organizowaniem przez radnych Dzielnicy X 

zebrań w osiedlach. Następnie poruszono problem z odwodnieniem i remontem ulicy 

Sczanieckiej oraz Hoborskiego, kwestię braku dofinansowania Klubu Sportowego Rajsko 

oraz kwestie związane z brakiem możliwości dofinansowywania ulic stanowiących własność 

prywatną. Podkreślono również, iż planowany jest remont ulicy Żelazowskiego.  

 

Pan Artur Markiewicz poruszył kwestię związaną z organizacją Dożynek Miejskich na terenie 

Dzielnicy X. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

Pan Przewodniczący, Pan Artur Markiewicz, Pan Andrzej Balicki, Pan Przewodniczący, Pan 

Dominik Galas, Pani Jadwiga Szarek. 

 

Pan Józef Jałocha poruszył kwestie związane z przygotowywaniem projektów uchwał  

w Radzie Dzielnicy X, przygotowaniem budżetu na 2015 i 2016 rok oraz nieproporcjonalnym 

podziałem środków na poszczególne osiedla. 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 6 Oświadczenia i komunikaty. 

Pan Przewodniczący poinformował, iż każdy z radnych może przesłać na adres Rady 

Dzielnicy X swoje zdjęcie i informacje na temat swojej osoby celem umieszczenia na stronie 

internetowej. Następnie poinformował, iż zgodnie ze Statutem Rady Dzielnicy X, każdy  

z radnych otrzyma Sprawozdanie Zarządu z działalności za 2014 rok do końca marca br. 

 



 13 

Pan Adam Rymont poprosił, aby w przesłanych zdjęciach i informacjach na temat swojej 

osoby umieścić prośbę o umieszczenie przedmiotowych materiałów w gazetce Dzielnicy X. 

 

Następnie Pan Przewodniczący zakończył sesję słowami „Zamykam V sesję Rady Dzielnicy 

X Swoszowice” zwołaną na 24 marca 2015 r. na godz. 17.30. 

 

Koniec sesji godzina 21:45.  

 

Protokolant:                                                                 Prowadzący obrady: 

Adam Kan                Przewodniczący Rady i Zarządu 

Dzielnicy X Swoszowice 

 

      Maciej Nazimek 

 

 

 

   

 


